
Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening den 12 januari 2010 hos Kerstin Jönsson

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Sven Jönsson Håkan Nilsson
Oskar Castor Ewa Högberg
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket
godkändes

5 Kassarapport: Vi fick en redogörelse av Sven över resultatet av dansen
på Jägersbo dels den 13 november dels den 4 december. Balansrapport
redovisades också. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Det hade kommit inbjudan till kultisdans
i Vinslöv den 29 januari. Rose-Maries orkester står för musiken.

I En Fyra Skåne har man nu bestämt att anordna en gemensam dans-
afton den 9 april. Platsen blir Gröna Dal i Vallåkra. Kostnaden blir
180 kronor och då ingår det landgång. De som inte vill äta får betala
100 kronor. Dansen pågår kl 20.00 till 24.00. En teckningslista kommer
att finnas och betalning ska ske i förskott. Sista anmälningsdag är
den 26 mars.

En av våra kursdeltagare hade skickat ut ett mail med inbjudan till
bl a Svingedansutlärning på Fogdaröd den 16 januari.

Treklangens ordförande Sten Lindskog  har avgått ur styrelsen pga
oenigeter i deras förening.

Den 29 januari startar vår förening Dans-i-Skola igen, meddelade Sven.

7 Övriga frågor: Vi diskuterade åter vad som kan göras för att få till
en förändring på våra kurskvällar. Förslaget var att ha 3 terminer:
dvs nybörjare följt av påbyggnad 1 som därefter följs av påbyggnad 2.
Dessutom bör vi ha en ny dans varje gång.

Inför det kommande årsmötet den 17 januari gick vi igenom dagordning
och verksamhetsberättelse samt verksamhetsplan för vuxen- och ungdoms-
kurserna.



8 Nästa möte: blir den 23 februari hos Håkan Nilsson

9 Avslutning: Ewa Högberg avslutade mötet och tackade de närvarande

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid konstituerande styrelsemöte med
Höörs Gammaldansförening 2010-01-17 på Älvkullen

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade oss
välkomna.

2 Närvarande: Ewa Högberg Hans Lindstedt
Sven Jönsson Håkan Nilsson
Bo Persson Oskar Castor

3 Dagordning: denna godkändes

4 Styrelsens sammansättning år 2010: ordförande Ewa Högberg,
kassör Sven Jönsson, sekreterare Kerstin Jönsson, styrelseledamot
Håkan Nilsson, styrelseledamot Hans Lindstedt, styrelseledamot
Oskar Castor, styrelseledamot Bo Persson.

5 Val av vice ordförande för år 2010: Hans Lindstedt

6 Val av vice sekreterare för år 2010: Håkan Nilsson

7 Val av vice kassör för år 2010: Bo Persson

8 Val av representant till ungdomssektionen för år 2010: Ewa Högberg

9 Föreningens officiella adress: Stenskogsvägen 6, 243 30 Höör

10 Teckning av firman: firmatecknare är kassör Sven Jönsson,
451106-4190, eller ordförande Ewa Högberg, 580413-3584 var för sig.

11 Övriga frågor:  styrelsen bestämde att vid behov ska våra respektive
få lov att sitta vakt vid danserna på Jägersbo.

12 Nästa möte: blir den 23 februari hos Håkan Nilsson.



13 Mötets avslutande: Ordförande Ewa Högberg avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………..
Bo Persson, t f sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 23 februari 2010 hos Håkan Nilsson

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.

2 Närvarande: Ewa Högberg Bo Persson
Sven Jönsson Håkan Nilsson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollen dels från
den 12 januari, dels från årsmötet 17 januari samt konstituerande mötes-
protokoll också det från den 17 januari. Godkändes.

5 Kassarapport: Sven redovisade resultatet från dansen den 8 januari på
Jägersbo. Vi fick även balansrapport gällande januari 2010.
Godkändes.

Medlems- och kursavgifterna har hittills minskat och följer inte budgeten.

6 Rapporter och skrivelser: vi pratade om det förestående Hästveda-
lägret.  Sven undrade om vi kunde utse Mette Stolt som ansvarig och styrelsen
godkände detta. Föreningen kommer att sponsra kostnaderna.

Ewa tog upp om kursavslutningen den 2 april. Bestämdes att denna ska
hållas liksom tidigare, men att vi inte kommer att laga någon mat. De som
så önskar får själva ha mat med. Vi ska alla försöka vara med vid dans-
kvällen som är bestämd till den 9 april i Vallåkra.

Dans-i-skola projektet fungerar mycket bra, meddelade Sven.

Vi diskuterade ett eventuellt deltagande på Berggrenska Gården
midsommarafton samt på Fogdarödshemmet den 24 juni.

Vi har för närvarande ingen levande musik på kurskvällarna, men nu har
vi fått ett erbjudande från en dragspelare,  Eva Bladh. Styrelsen föreslog
att hon eventuellt kan få möjlighet att provspela.

7 Övriga frågor: Vi diskuterade rutinerna i garderoben på Jägersbo.

Förbundet önskar ha ett styrelsemöte i Höör på Älvkullen. Mötet är tänkt
i mitten av april. Besked om datum kommer så småningom.

Den 8 mars blir det möte med En Fyra Skåne.



8 Nästa möte:  blir den 23 mars hos Ewa Högberg

9 Avslutning: Ewa Högberg tackade de närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 23 mars 2010 hos Ewa Högberg

1 Mötet öppnades av Ewa Högberg som hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Håkan Nilsson Sven Jönsson
Ewa Högberg Bo Persson
Oskar Castor Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Protokollet lästes upp av Kerstin
och godkändes.

5 Kassarapport: Sven gick igenom redovisningen från dansen på
Jägersbo den 12 februari. Balansrapport t o m februari bifogades.
Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser:  vi hade fått information angående
maratondans i Sätilla som då blir den 11 – 13 juni.

Inbjudan hade kommit från Vinslöv där det blir dans i Tallparken
till Rose-Maries orkester den 1 april.

På mötet med En Fyra Skåne diskuterades bl a annonseringen i
dagspressen.  Samtliga ansåg att kostnaderna är på tok för höga.
Det bestämdes också att det blir dans vid Trollsjön i Eslöv -
datum kommer senare.

Ringsjöskolan har meddelat att de inte kommer att delta i dans-i-skola
projektet i år.

Förbundsstyrelsemötet är nu bestämt till den 15 april på Älvkullen i Höör.

Hästvedalägret blir den 21 – 23 maj.

Vi diskuterade lite angående dansen i Vallåkra den 9 april. Ewa hade fått
dansprogram.

7 Övriga frågor: En extra danskväll kommer att arrangeras på Jägersbo
den 13 maj. Det blir en nostalgiafton. F d Ronimas orkester ska spela och
hela överskottet – även orkesterarvodet - går till Cancerfonden. Vi dansar från
kl 19.00 – 23.00. I pausen serveras pyttipanna. Alltsammans kostar 120 kr.
Information kommer även att finnas på vår hemsida.

Vi bestämde att vi ska utöka affischeringen inför våra danser på Jägersbo.

GRF:s årsmöte kommer att hållas den 8 maj i Klagshamn.



Forts: ang vår kursavslutning den 2 april: bestämdes att vi ska ge Ingrid och
Eva Bladh var sin blomma. Vi ska fråga Eva Bladh om hon har möjlighet
att fortsätta spela på kursen till hösten.

Instruktörsträff är bestämd till 25 april i Sjöbo.

Förslag diskuterades  om att ha lotteri på kurskvällarna.

8 Nästa möte:  den 27 april hos Bo Persson.

9 Avslutning: mötet avslutades och Ewa Högberg tackade de närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Bo Persson 27 april 2010

1 Ordförande  Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Bo Persson Håkan Nilsson
Sven Jönsson Ewa Högberg
Oskar Castor Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll:  Kerstin läste upp protokollet vilket
godkändes.

5 Kassarapport: vi fick redogörelse av Sven angående resultatet från
dansen på Jägersbo den 12 mars. Genomgång av balans- och resultat-
rapport för första kvartalet i år. Sven hade också sammanställt statistik
över kursverksamheten. Allt godkändes

6 Rapporter och skrivelser: det hade kommit inbjudan från kommunen till
ett möte den 20 maj angående det fritidispolitiska programmet. Bestämdes
att Ewa och Sven ska gå dit.

Kommunen önskar att de föreningar som bedriver fritidsaktiviteter för
funktionshindrade ska skicka in information om detta senast den 5 maj.

Vi beslöt att medverka med dansuppvisning på Berggrenska Gården
6 juni.

Enkäten på Jägersbo: de flesta hade svarat att de läst i våra program-
foldrar om dansen.  Vi enades om att ha en ny enkät t ex vid nästa dans och då
lägga ut den på borden.

Diskussion om dansen i Vallåkra varvid en del olika synpunkter kom upp.
Tanken är att upprepa arrangemanget nästa år. Det blir ett nytt möte med
En Fyra Skåne så småningom.

Sven hade varit på brottarnas möte angående marknaden  den 13-15 aug
De ska ha ett nytt möte den 17 maj.

Det har varit möte i Hörby angående nostalgikvällen den 13 maj med f d
Ronimas orkester. Affischer är klara och finns också på nätet. Annonsering
kommer att ske i Frostabladet samt i Skånskan. Dansprogram ska sättas
ihop

Hörby-föreningen har nu fått en egen hemsida.



7 Övriga frågor: inför extradansen den 13 maj på Jägersbo blir det en snabbkurs
i en del gamla danser som inte längre är så aktuella. Denna blir på Älvkullen
söndagen den 9 maj kl 18.

Vi diskuterade om vi ska ha eller inte ha levande musik på våra
kurser framöver.

Bestämdes att vi ska ha ett extra möte den 12 maj för att diskutera
hur vi bäst ska lägga upp kursverksamheten. Detta möte blir hos
Ewa Högberg kl 18.30

8 Nästa möte: hos Sven Jönsson den 1 juni

9 Avslutning:  Ewa Högberg avslutade mötet och tackade alla närvarande

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid extra styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening den 12 maj 2010 hos Ewa Högberg

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Håkan Nilsson Ewa Högberg
Sven Jönsson Bo Persson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: Höstverksamheten

Vi diskuterade hur vi ska kunna förbättra våra danskurser och därmed
kanske locka fler dansare.
Föreslogs att vi ändrar hur vi sitter vid borden, t ex att styrelsen blandar sig mer
med de övriga kursdeltagarna.

Vi har tidigare pratat om att sälja lotter på kurserna och det bestämdes att börja
med detta. Det kommer att bli av typ ”lucköppningslotter”.

Rekryteringen till kurserna: formuleringen i annonserna bör ändras  så
att det framgår att det inte bara gäller gammaldans.

När det gäller kurserna föreslogs  att vi någon gång har en större annons i
Frostabladet, t ex en halvsida,  där man också lyfter fram de hälsoaspekter samt
motion som dansen innebär. Det bör framgå att vi dansar dels till musik-
maskin, dels till levande musik.

Från hösten tilkommer kostnader för lokalhyra på Älvkullen. Det kommer att
krävas minst 10 deltagare under 20 år för att kommunen ska bevilja något
bidrag. Beräknad kostnad för kurserna blir 2 640 kr.

Styrelsen föreslog en sänkning av kursavgiften från 330 kr till 300 kr.

Bestämdes att höstterminen ska börja söndagen den 5 september och
med avbrott för valsöndagen. Därefter fortsätter kursen åter den 26 september
t o m 14 november. Den 5 och 12 lär vi ut foxtrot, tango och slowfox.
Fr o m 26 är det sällskaps och gammaldans.

Förslag kom upp att nya dansare bör få bättre information om vad som
gäller på kurserna. Nya dansare ska bli bjudna på pausfika första gången.

Vi måste se till att fikapausen blir max 15 minuter.



4 Övriga frågor: vi har fått inbjudan till utbildning i HLR från kommunen.
Plats: Älvkullen den 22 juni. Anmälan ska göras under maj månad.

5 Nästa ordinarie möte: 1 juni hos Sven Jönsson

6 Avslutning: mötet avslutades.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening den 1 juni 2010 hos Sven Jönsson

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Sven Jönsson Ewa Högberg
Bo Persson Oskar Castor
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet dels från
mötet den 27 april, dels från extramötet den 12 maj. Godkändes.

5 Kassarapport:  Sven gick igenom balansrapport t o m april månad samt
redovisning av resultatet från dansen den 16 april på Jägersbo. Vi fick
även redovisning från nostalgikvällen den 13 maj. Överskottet av intäkterna
har satts in till cancerfonden.

6 Rapporter och skrivelser: Ewa berättade hur det hade varit på dansen
i Teckomatorp den 15 maj.

Den 29 augusti blir det instruktörskurs i Teckomatorp.

Protokoll från GRF:s årsmöte den 8 maj hade kommit och vi fick en redo-
görelse från detta.

Vi diskuterade programmet angående nationaldagen. Vi har dansupp-
visning på Bergrenska Gården mellan kl 13.45 – 14.15. Lokal har bokats
för träningsdans den 2 juni på Älvkullen.

Det hade kommit information från kommunen om fritidsfestivalen som i år blir
lördagen den 4 september. Samordning med Frosta-föreningen kommer att ske.

Vår förening har genom avtal med brottarna blivit lovad en fast ersättning på
2.500 kr för att vi passar ett lotteristånd och en karusell under lörd-sönd, samt
bygger bord till kräftskivan på torsdagen och hjälper till med avstädning på
söndagkvällen.

Diskussion angående vaktpassen på Jägersbo. Det  betonades att om någon i
styrelsen har förhinder att komma måste man meddela detta till någon av oss.

7 Övriga frågor: vi har tidigare beslutat att sälja lotter på kurskvällarna
och Sven kommer att ombesörja beställningen av lotterna.



8 Nästa möte: blir halvårsmöte den 11 augusti på Älvkullen.

9 Avslutning: Ewa Högberg tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 11 augusti 2010 på Älvkullen

1 Vice ordförande Hans Lindstedt öppnade mötet

2 Närvarande: Sven Jönsson Bo Persson
Håkan Nilsson Hans Lindstedt
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Sven gick igenom resultatet från dansen på Jägersbo
den 21 maj. Vi fick också en balansrapport för vårterminen.

6 Rapporter och skrivelser: vi gick igenom rutinerna inför marknads-
dagarna. Passningsschema i lotteriståndet gjordes upp.

Annonsering angående höstens kursstart kommer att ske i Frostabladet.
En annons under föreningsnotiser ska sättas in vecka 34. Veckan därpå
sätts en något större annons in.

Det hade kommit erbjudande från kommunen  om att delta i Hälsoveckan
i höst. Vi beslutade att tacka nej till att delta, men att föreningen vill stå
med i Hälsokatalogen.

Det blir möte på Älvkullen den 12 augusti angående Fritidsfestivalen
den 4 september. Bo och Inger kommer att gå dit.

Sven har beställt lotter som vi ska sälja på våra kurskvällar.

7 Övriga frågor: Bertil Lindberg, Riksförbundet, hade skickat ut en skrivelse
där det bl a framgick att stadgarna bör ses över.

Den 24 oktober blir det höstträff på Älvkullen.

Vi får eventuellt ha ett extra möte innan 21 september.

8 Nästa möte: ordinarie möte blir den 21 september hos Oskar Castor



9 Avslutning: Hans Lindstedt tackade de närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Hans Lindstedt,vice ordförande



Protokoll fört vid extra styrelsemöte med Höörs
Gammaldansförening 24 augusti 2010 hos Ewa Högberg

1 Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Sven Jönsson Ewa Högberg
Håkan Nilsson Bo Persson
Oskar Castor Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet från mötet
11 augusti. Godkändes

5 Kassarapport: Vi fick en redogörelse av Sven angående verksamheten
för vårterminen 2010. Godkändes

Föreningen kommer att få betala lokalhyra på Älvkullen från hösten och
styrelsen enades om att denna utgift ska bokföras som en skuld.

6 Rapporter och skrivelser: marknadsdagarna:  vid möte med brottarna
berättar Sven,  att föreningen har erhållit 2.300 kr i ersättning. Man har
diskuterat hur marknaden kan komma att se ut nästa år. Detta med tanke
på att torget då är förändrat. Bl a kommer det inte att finnas plats för
tivolit. Förslag på andra platser har diskuterats.

Några styrelsemedlemmar var med och dansade på lördagskvällen till
Jokers orkester och det hade varit väldigt positivt och maten var god.

Styrelsen ansåg att vi bör vara ute i god tid för att rekrytera dansare
till vår dansuppvisning på marknaden.

Fritidsfestivalen 4 september: information och utbildning för funktionärer
blir den 26 augusti på Älvkullen.

Det blir dansuppvisning mellan kl 15.00 och 15.45 och Eva Blad kommer stå
förmusiken.  Ett stånd ska bemannas tillsammans med Hörbyföreningen.
Det blir också frågetävling.

Diskussion hur vi bäst ska lägga upp danskursen som startar 5 september.

Sven ska höra med Eva Blad om hon kan spela på kurserna.

Styrelsen ska ta med var sin termos med kaffe som vi kan bjuda deltagarna
på den 1:a och 2:a kurskvällen. Vid anmälning till kursen ska förutom
namn och adress även personnummer noteras.



7 Övriga frågor: Inför förbundsmötet den 24 oktober gick Sven igenom
en del punkter som man tänker ta upp.

Diskussion om danserna på Jägersbo. Finns möjlighet att byta fredagar
till lördagar i stället för att på så sätt kanske locka flera gäster?

8 Nästa möte:  är bestämt till  21 september hos Oskar Castor.

9 Avslutning: Ewa Högberg avslutade mötet  och tackade oss.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Ewa Högberg 2009-05-26

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet

2 Närvarande: Sven Jönsson Ewa Högberg
Håkan Nilsson Oskar Castor
Bo Persson Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Sven redovisade balansrapport från årets början och
t o m 31 augusti.  Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: det har varit husrådsmöte på Älvkullen där
man  informerade om en del förändringar som är på gång på Älvkulllen.
Bl a ska golvet slipas,  ett nytt ventilationsaggregat ska installeras,
en ny skateboardanläggning ska iordningsställas och kanske blir det även
fönster i stora salen.  Nya bord och stolar har köpts in.

Den 20/9 var det möte med ”En Fyra Skåne”. Man har föreslagit en
höjning av entréavgiften våra danskvällar till 150 kr. Detta ska diskuteras
med Hörbyföreningen.

Det blir Trollsjödans även nästa år och datum har bestämts till 21/8.

Man diskuterade att ha en gemensam kursavslutning, liksom förra året
i Vallåkra, och datum blir den 8 april 2011. Det finns en kommitté och denna
ska ha möte den 10 januari 2011.
Vår förening kommer att ha en egen avslutning också.

Inbjudan har kommit till höstfest i Löberöd den 2 oktober samt
i Teckomatorp den 20 november.

Det blir möte med kommunen för ”eftersnack” angående Fritidsfestivalen
Den 22/9.

7 Övriga frågor: den 23/9 blir det möte med Hörbyföreningen där man bl a
tänker diskutera danskvällarna på Jägersbo och ge förslag till orkestrar.
Man ska också ta upp frågan om vi ska öppna entrén kl 19.30  i stället för
19.15.

Kanske ska vi erbjuda oss att hjälpa till att duka borden.
Fråga Mattias om det går att ordna förstärkt fika i pausen fler gånger då
detta upplevdes mycket positivt.



8 Nästa möte: den 19 oktober hos Bo Persson

9 Avslutning: Ewa Högberg tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Bo Persson 2010-10-19

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Sven Jönsson Ewa Högberg
Håkan Nilsson Bo Persson
Oskar Castor Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet som
godkändes.

5 Kassarapport: Sven redogjorde för balansrapporten t o m september
månad samt sammanställning av resultatet från danserna på Jägersbo
dels för september, dels för oktober. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: den 23/9 var det möte med Hörby-
föreningen: orkestrar för 2011 har bestämts och även datum.
Diskussion om vi ska pröva på visa och lära ut en gammal dans

 förslagsvis mellan kl halv åtta och kvart i åtta. Vad gäller lotteri-
försäljningen bestämdes att vi ska gå runt vid borden och sälja
liksom tidigare.

Nytt möte med styrelsen i Hörby har bestämts till den 3 december
i Ludvigsborg.

Sven gick igenom bokningarna på Älvkullen och vilka tider vi kan
behöva använda köket.

Datum för årsmötet har föreslagits den 16 januari 2011 kl 19.00

Vårens kurser börjar den 30 januari med avslutning långfredag
den 22 april. Höstens kurser föreslås börja den 10 11 september.

Det är dags att göra trycka upp det nya dansprogrammet för nästa
år. Färgen ska vara ljusblå. Vi ska också kontakta sponsorerna.

Den 22 september var det möte och eftersnack angående fritids-
festivalen och Bo redogjorde från detta. Det kommer att bli en festival även
nästa år.

7 Övriga frågor: diskussion om det finns möjlighet att samordna
medlemskapet mellan olika riksförbund. Detta kan tas upp som
förslag vid GRF mötet den 24 oktober.



Bestämdes att ha en träningsdans i scoutgården inför danskvällen på
La Veni i Kristianstad.

8 Nästa möte: den 23 november hos Kerstin.
Vi bestämde också att ha ett möte den 11 januari hos Håkan.

9 Avslutning: Ewa Högberg tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………..
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande



Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening hos Kerstin Jönsson 2010-11-23

1 Sven Jönsson öppnade mötet och hälsade oss välkomna.

2 Närvarande: Sven Jönsson Håkan Nilsson
Bo Persson Kerstin Jönsson
Oskar Castor

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Vi fick en redogörelse av Sven för resultatet från dansen
på Jägersbo den 12 november liksom balansrapport t o m oktober månad.
Sven hade också sammanställt resultatet från höstens kursavslutning.
Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: det har ännu inte gått att få kontakt med
Mattias angående vissa oklarheter och eventuella rättelser i vårt kontrakt
för nästa år.

Diskussion angående träffen med Hörbyföreningen den 3 december.

7 Övriga frågor: diskussion om vårens danskurs.

Styrelsen var överens om en höjning av entréavgiften till 150 kr på
Jägersbo från januari nästa år.

Det är också klart att respektive kommer att få betala 65 kr, medan
styrelsemedlemmar ska betala 60 kr.

Vi diskuterade hur vi ska göra med annonseringen inför våra danser i
fortsättningen, bl a om det lönar sig att ha annons i ex Skånskan.

Sven talade om att vår förening kan annonsera gratis i det nya informa-
tionsbladet ”Höör och Häpna” som delas ut till alla hushåll i Höör en gång i
månaden.

8 Nästa möte: blir den 11 januari 2011 hos Håkan Nilsson



9 Avslutning: Sven tackade alla och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Sven Jönsson, t f ordförande


